
Hej Alla 

Två dagars träffen blev mycket lyckad med över fyrtio deltagare. Vädret var med oss och 

banorna kanon.  

Dennis startade upp en tankesmedja som förhoppningsvis bär frukt avseende hur många 

tävlingsförare det igentligen finns? Många licenserade finns men de kommer ju inte ut annat 

än på Årsracet och varför är det så frågar man sig? Vi måste sprida och diskutera innan allt 

dör bort! 

Under tiden var vi rörande överens om att köra träningsträffar likt denna så att vi inte kommer 

helt otränade till Ecmo/Cemar evenemangen. 

Tre nya medlemmar blev det och ekonomin gick 1500 kr plus vilket inte hänt på länge! 

Jag jobbar vidare med nästa träff och intill den blir fastställd, träna på och ha roligt! 

 

Mvh Kuno  
 


